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среда, 04 март 2015 16:17

Министар културе и информисања Иван Тасовац задржао се на Бизнис форуму на
панелу које се тиче питања реформи медија, тек десетак минута јер се због обавеза
морао да врати у Београд.

  

  

- Оно што се надам је да ћемо и следећи пут бити препознати као тема на Бизнис
форуму. Чини ми се да, пре него што се позабавимо улогом медија, треба да се
позабавимо реформом истих. Доношењем Закона о информисању стекли су се сви
услови да након 11 година почнемо да причамо о системском решавању стања у њима.
Једна од кључних ствари јесте повлачење државе из медијског власништа и прелазак на
пројектна финансирања - истакао је министар Тасовац.

  

Он је истакао да ће комисије за извор пројеката бити представници медија па ће тако
одговорност бити на струци.
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  - Власници медија имају своју одговорност као и главни и одговорни уредници, али исами новинари. Чини ми се да ће се кроз време појавити и одговорност самих корисникамедија који ће моћи да санкционишу непорофесионализам. Чини ми се да ће од кључневажности бити и рад регулативних тела - истакао је Тасовац.  Он је додао да се од рђавог новинара не може направити добитник Пулицеровенаграде, као и да је лична одговорност основа и у медијима и у култури, као и уреформама.  (Блиц)  
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